
Z Á P I S
z veřejného zasedání zastupitelů obce KOSOŘICE

konaného dne 21.9.2005
Přítomni: Josef Poslt, Václav Vávra, Jaroslav Kovář, Josef Koštejn, Jiří Hruška,
Ing.Tomáš Poslt
Omluven: Jan Bednář
Dále byli přítomni občané obce dle presenční listiny.

Jednání zahájil a řídil starosta obce Josef Poslt a konstatoval, že jednání zastupitelů je usnášení
schopné.
Program:

1. Volba návrhové komise, ověřovatelů zápisu a zapisovatele
2. Kontrola minulého zápisu
3. Zpráva z kontroly hospodaření OÚ za I.pololetí 2005
4. Schválení hospodaření MŠ za rok 2005 a rozdělení zisku
5. Převod zavlažovacího vozíku z majetku obce na TJ Sokol
6. Schválení rozpočtové úpravy OÚ za I.pololetí 2005
7. Schválení ceny za 1m2 obecních pozemků již využívaných nebo zastavěných

v obci Kosořice
8. Záměr prodeje obecních pozemků v obci Kosořice již využívaných nebo zastavěných
9. Schválení prodeje parcely č. 477/70 v katastru obce Chudíř
10. Diskuse
11. Návrh usnesení
12. Závěr

Starosta obce dal hlasovat o navrženém programu a tento byl bez výhrad zastupiteli přijat.
Schváleno 6 hlasy

K bodu 1.
Návrhová komise: Ing.Poslt Tomáš, Hruška Jiří
Ověřovatelé: Kovář Jaroslav, Vávra Václav
Zapisovatelka: Kovaříková Jaroslava
Schváleno 6 hlasy

K bodu 2.
Provedena kontrola minulého zápisu ze dne 15.6.2005 – žádné úkoly nebyly uloženy.

K bodu 3.
Se zprávou z provedené kontroly hospodaření OÚ za I.pololetí roku 2005 a stavem hospodaření, která
byla provedena dne 24.8.2005, seznámil předseda finanční komise ing.Tomáš Poslt. Kontrolou bylo
shledáno, že u většiny položek probíhá čerpáníí dle schváleného rozpočtu. Stav účtu u KB i pokladny
souhlasí.

K bodu 4.
Předseda finanční komise ing.Tomáš Poslt předložil ke schválení hospodaření MŠ v Kosořicích za rok
2004. Hospodářský výsledek Kč 22116,31 byl rozdělen tak, že 80% bude proúčtováno do rezervního
fondu a 20% do fondu odměn.
Schváleno 6 hlasy

K bodu 5.
Zakoupený vozík na zavlažování trávníku na sportovním hřišti byl proúčtován v čerpání jako majetek
obce a nutno schválit převod do majetku TJ Sokol Kosořice.
Schváleno 6 hlasy

K bodu 6.
S rozpočtovými úpravami za I.pololetí 2005 seznámila p.Kovaříková – jedná se drobné přesuny
prostředků mezi jednotlivými položkami v oblasti příjmů i výdajů. Na konečný výsledek čerpání nemají
tyto změny vliv.
Samostatná příloha zápisu.
Schváleno 6 hlasy



K bodu 7.
Jedná se o obecní pozemky, které občané již užívají z let minulých a nebyly zaevidovány na KÚ. V
současné době se zjistilo chybné zaevidování pozemků u pana Kredbových a Novotných. Při vyměřování
v budoucnu, např. nová kanalizace, budování rozvodů sítí do země, se může přijít i na další případy. Na
případný prodej těchto pozemků zastupitelstvo navrhuje cenu Kč 20,00 za m2. Schváleno 6 hlasy

K bodu 8.
Záměr prodeje již využívaných nebo zastavěných obecních pozemků bude vždy vyvěšeno na obecní
vývěsce. V současnosti se jedná o vyřešení záležitostí OÚ proti manž.Kredbovým a manž.Novotným.
Schváleno 6 hlasy

K bodu 9.
Na zasedání dne 15.6.2005 byl schválen záměr prodat pozemek v katastru obce Chudíř parcelní číslo
477/70 o rozloze 447 m2. Záměr byl zveřejněn na vývěsce v obci Chudíř i v naší obci. Jediný zájemce,
který se přihlásil byli manželé Košvancovi z Chudíře.
Schváleno 6 hlasy

K bodu 10.
Diskuse:
Kredba Josef – vysvětli, jak k došlo k oplocení pozemku obce(ua minulého řežimu) – při zaměřování
plynové přípojky se přišlo na rozdíl u Kredbových a tím i u Novotných.
Poslt Josef – v současné době probíhá vysekávání porostu v našem parku pro přípravu budovaných
zastávek autobusů – kvalitní zemina se bude soustřeďovat do bývalého depa tak, aby mohla být v
budoucnu využita – čekárny budou průsvitné z tvrzeného plastu a podle smlouvy by měly být hotové do
konce měsíce října.
Poslt Josef - je dokončena fasáda na místní vodárně – zbývá natřít střechu a svody
Poslt Josef - vyčištění místního toku bylo zahájeno a zbývá odvést bahno na úložiště
Poslt Josef - v čekárně někdo podpálil odpadkový koš – problém někoho přistihnou přímo při činu – dále
je nepořádek i v okolí prodejny – prodejna je pěkná a dobře zásobená, ale nepořádek nezpůsobený
přímo zaměstnanci prodejny, ale našimi občany, kazí dojem
Poslt Josef - připomenul odvoz nebezpečného odpadu firmou COMPAG dne 1.10.2005. Problémem
zůstává likvidace ojetých pneumatik. Firma Compaq tento odpad nesváží. V Mladé Boleslavi jsou dva
sběrné dvory a pro občany z jimých měst vykupuje pneu za úplatu.
Poslt Josef - poděkoval za dobrou organizaci Dětského dne k příležitosti zahájení nového školního roku.
Dále se dne 18.9.2005 uskutečnil zájezd do Litoměřic – autobus byl občany obsazen.
Poslt Josef – výstavba rodinných domů v lokalitě „sad“ – letos se asi moc nestihne – nezáleží to přímo na
nás, ale zbrzdilo se to na vedení vysokého napětí, které mělo být vedeno přes soukromé pozemky a
protože byly připomínky, muselo se přistoupit k jiné variantě. Vedení bude vedeno na obecních
pozemcích podle domů a bude možnost připravit i zabudování přípojek do jednotlivých domů v zemi a
připojení veřejného osvětlení. Vybudování trafostanice – podmínka rozvodných závodů byla, že toto musí
být v územním plánu.

K bodu 12.
Návrh na usnesení předložil ing.Poslt Tomáš
Schváleno 6 hlasy

K bodu 13.
Pan starosta poděkoval občanům, kteří udržují obecní pozemky v čistotě a upravené (sekání trávy a
vyhrabávání). Poděkoval za účast a zastupitelstvo by ocenilo, kdyby účast občanů byla hojnější. Další
zasedání se uskuteční koncem listopadu nebo začátkem prosince.

Zasedání ukončeno v 18,30 hod.

Ověřovatelé zápisu: Kovář Jaroslav……………………………...
Vávra Václav ………………………………

Zapsala: Kovaříková Jaroslava……..………………..

Josef P o s l t Václav V á v r a
starosta obce místostarosta


